
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll styrelsemöte 230418 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Kerstin Lundquist, Jonas 
Kronholm, Joakim Kjellgren, Annette Kristensson och Anne Ljung.   
 
§37 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§38 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§39 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§40 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§41 Kommunen   

Vi har stora problem med parkeringen p.g.a ”fotbollsfolket”. Marie kontaktar 
ordförandena för IFK, HIF, FC och Henrik Samevik för att diskutera hur detta ska 
lösas innan det händer en olycka. 

 
§42 Inkomna skrivelser 

SBK – Kongresshandlingar 
SBK Skåne Rallygruppen – Info om nya regler för Rallylydnad samt 
arrangörskompendium 
SBK Skåne Hundägarutbildningsgruppen – Inbjudan till möte 
SBK Skåne – Inbjudan till utbildning i föreningskunskap och 
valberedningskunskap (Ordförande och valberedningsordförande) 
   

§43 Avsända skrivelser 
 Sparbanksstiftelsen 1826 – Ansökan om bidrag till fönsterbyte 
 
§44 Rapport kassör 
 Kassa 3.341:-, Bankkonto 14.782:-, Tävling 3.154:-, Fasträntekonto 450.000:- 
 Placeringskonto 131.814 kr 
 Totalt: 603.091:- 

Per Krabbe pratar med Länsförsäkringar om vi kan göra några förändringar ang. 
våra försäkringar. 

       
§45 Rapport RUK 
 Allt klart inför höstens utställning förutom ringsekreterare. 
 
§46 Rapport HUK  

Planerat I-möte den 31/5 inför höstens kurser. 
Annette informerade om en eventuell föreläsning av fysioterapeut. 
Ta upp korvgrillning i samband med månadstävlingen den 3/5. 



§47 Rapport tävlingskommittén 
29/10 blir det Rapporttävling och 19/11 Appelltävling. 
Funktionärslistan klar för 2023. Apporter, skott, regelböcker inköpta. 
Inköp av nya vandringspriser till KM. 
Förslag har lämnats av kommittén angående ersättningar i samband med 
Tävling i SM, NoM, EM, VM, EO. Bestämdes att vi väntar med att ta beslut tills 
vi kollat med hur andra klubbar gör. 

 
§48 Rapport kök/servering 

Nya pumptermosar inköpta. Linda Antonsson har handlat och fyllt på med 
kakor och dryck. 

   
§49 Rapport stuga/tomt 
 Vi måste alla hjälpas åt med att sopa av golven när det behövs. 
 Söndag 23/4 är det städdag. Jonas Kronholm håller i städningen. 
 
§50 Uthyrning 
 Vi har fått förfrågan från Anne Fallesen Sandberg om att hyra stugan den 13/5. 

Eftersom vi redan har beviljat uthyrning till Labradorklubben samma dag kan vi 
tyvärr inte tillmötesgå Annes önskan. 

  
§51 Beslut/uppföljning  

Ang. köp av tält kollar Marie detta och Per kollar ang. förstärkare. 
Marie kontaktar Kewas Konsulting som frågat om uthyrning 4/6 och kollar om 
det fortfarande är aktuellt. Hyran, 2.500 kr, ska i så fall erläggas före den 4/6. 
Utbildningskommittén arbetar på en ”arbetsbeskrivning” och återkommer till 
styrelsen.  
Tommy Nielsen håller på med sammanställning över träningsledare. 

 
 §52 Verksamhetsplan 
 Inget att rapportera 
 
§53 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor 
 
§54 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 17 maj kl. 18.30.  
  
§55 Mötet avslutas. 
 Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


